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Protokół nie poddany głosowaniu 

 

PROTOKÓŁ NR VII/11 

z Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 01 kwietnia 2011 roku 

  

VII  Sesję Rady Gminy otworzył  o godz. 9.00 przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław 

Czerwiec, który  przywitał radnych i przybyłych gości.  

 

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec otworzył VII Sesję Rady Gminy. Następnie 

przywitał radnych, sołtysów, Wójta gminy wraz z pracownikami oraz gości /lista obecności w 

załączeniu/. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do 

podejmowania uchwał. 

Informacje i komunikaty Przewodniczącego  

Kolejna Sesja Rady Gminy odbędzie się 29 kwietnia 2011r. o godz. 9.00 . 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał porządek obrad.  

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad? 

1) Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Wnioskuję o zamianę punktu 12 i 13 

w porządku obrad, punkt 12 ma się stać 13, a punkt 13 ma się stać punktem 12. 

 

Głosowanie wniosku:  

1) Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy Czesława Czerwca: o zamianę punktu 12 i 13 

w porządku obrad, punkt 12 ma się stać 13, a punkt 13 ma się stać punktem 12. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Gminy Czesława Czerwca: 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13  radnych, 13 głosami zaopiniowała ww.  

/wniosek został przyjęty/. 

 

Porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 
1. Otwarcie obrad, informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI  Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce na lata 

2011 – 2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2011 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Magnice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uznania skargi Wojewody Dolnośląskiego z dnia 11 marca 2011r. na 

stwierdzenie nieważności części uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr III/8/10 z dnia 9 grudnia 

2010r. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego pomiędzy ul. Kasztanową a ul. Kwiatową w południowo - środkowej części 

wsi Cieszyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Rekreacyjnej w północno-

zachodniej części obrębu Ślęza. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Lipowej z ul. 

Oławską w środkowej części wsi Wierzbice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu 

Rolantowice. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla wybranej grupy taryfowej odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania taryfy zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Gminy Kobierzyce.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Związku Międzygminnego Ślęza – Oława. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVII/627/06 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 

marca 2006 r. w sprawie ilości punktów sprzedaży, sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

o zawartości powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gier w Bielanach Wrocławskich. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/602/10 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

października 2010 r. w sprawie zmiany gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych 

na lata 2009-2013 dotyczącej Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na rok 

2011. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/42/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 

stycznia 2011 r. w sprawie zmiany gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych na 

lata 2009-2013 dotyczącej Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2011. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 

20. Sprawozdanie z działalności GCKiS w Kobierzycach za 2010 r. 

21. Sprawozdanie z działalności  GOPS w Kobierzycach za 2010 r. 

22. Raport  z realizacji Gminnego Programu przeciwdziałania Narkomanii w 2010 roku. 

23. Raport  z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2010 roku. 

24. Interpelacje radnych. 

25. Zapytania radnych i sołtysów. 

26. Wnioski i sprawy różne.  

27. Zakooczenie obrad.   

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy. 

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 9 głosami „za” przyjęła  protokół z VI Sesji 

Rady Gminy. 

 

Ad.4. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności /załącznik 

nr 1/. 

 

Ad.5. 
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Skarbnik Gminy – Maria Prodeus: omówiła projekt uchwały.  

Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swym posiedzeniu przy 

10 obecnych osobach 9 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 11 głosami „za” przy dwóch głosach 

wstrzymujących się podjęła 

 

uchwałę nr VII/53/11 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobierzyce na lata 2011 – 2022. 

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus: omówiła projekt uchwały.  

Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swym posiedzeniu przy 

10 obecnych osobach 9 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 11 głosami „za” przy dwóch głosach 

wstrzymujących się podjęła 

 

uchwałę nr VII/54/11 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2011 rok. 

 

 

Ad.7. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr VII/55/11 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Magnice. 
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Ad.8. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr VII/56/11 w sprawie uznania skargi Wojewody Dolnośląskiego z dnia 

11 marca 2011r. na stwierdzenie nieważności części uchwały Rady Gminy 

Kobierzyce Nr III/8/10 z dnia 9 grudnia 2010r. w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 

pomiędzy ul. Kasztanową a ul. Kwiatową w południowo - środkowej części wsi 

Cieszyce. 

 

 

Ad.9. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Radna Ziomek: Jak będzie z chlorem? przedostanie się do rzeki Ślęzy? Rozumiem, że woda z 

basenu będzie zrzucana do tej rzeki? 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: Rozmawiamy na temat umożliwienia indywidualnego 

rozwiązania w zakresie pozyskiwania wody i zrzucania ścieków. Oczywiście jak będzie taka 

możliwość to każda dokumentacja będzie analizowana i oceniana przez Gminę jak również 

przez inne jednostki pod względem możliwości zrzutu.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 12 głosami „za” przy jednym głosie 

przeciwnym podjęła 

 

uchwałę nr VII/57/11 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. 

Rekreacyjnej w północno-zachodniej części obrębu Ślęza. 
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Ad.10. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr VII/58/11 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy 

skrzyżowaniu ul. Lipowej z ul. Oławską w środkowej części wsi Wierzbice. 

 

 

Ad.11. 

Grzegorz Maszka: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr VII/59/11 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 

północno-środkowej części obrębu Rolantowice. 

 

 

Ad.12. 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: omówił projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swym posiedzeniu przy 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. Ze zmianą na pierwszej stronie 

projektu uchwały, naliczona została kwota brutto.  

Radny Sala: Komisja Użyteczności Publicznej większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr VII/60/11 w sprawie przedłużenia obowiązywania taryfy zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących na 

terenie Gminy Kobierzyce. 

 

 

Ad.13. 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć: omówił projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Gminy na swym posiedzeniu przy 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Radny Sala: Komisja Użyteczności Publicznej większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr VII/61/11 w sprawie dopłaty dla wybranej grupy taryfowej 

odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Kobierzyce. 

 

 

Ad.14. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Radny Sala: Komisja Użyteczności Publicznej większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 12 głosami „za” przy jednej osobie nie 

biorącej udziału w głosowaniu podjęła 

 

uchwałę nr VII/62/11 w sprawie zmiany Statutu Związku Międzygminnego Ślęza 

– Oława. 
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Ad.15. 

Radny Łoposzko: omówił projekt uchwały. 

Radny Sala: Komisja Użyteczności Publicznej większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 12 głosami „za” przy jednym głosie 

przeciw i  dwóch osobach  nie biorących udziału w głosowaniu podjęła 

 

uchwałę nr VII/63/11 w sprawie zmiany Uchwały nr LVII/627/06 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 23 marca 2006 r. w sprawie ilości punktów sprzedaży, 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych o zawartości powyżej 4,5% 

alkoholu (z wyjątkiem piwa). 

 

 

Ad.16. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: omówił projekt uchwały. 

Pełnomocnik Golden Play: Chciałbym przed szanowną komisją poprzeć wniosek złożony 

przez spółkę „Golden Play”. Wskazać na przesłanki, które decydują o jego zasadności i nie 

zasadności, obaw zgłaszanych uprzednio do tego wniosku. Spółka „Golden Play” ma 

świadomość kontrowersji z działalnością branży hazardowej. Z jednej strony dopuszczalnej 

dla Polskiego obywatela a z drugiej strony jest to działalność, która rodzi wiele obaw i tak 

zwanych ryzyk społecznych. Spółka „Golden Play” jest stabilnym, doświadczonym 

przedsiębiorcą w branży hazardowej. Wczoraj spółka przedstawiła kancelarii Urzędu Gminy 

Kobierzyce, oświadczenie zawierające zobowiązanie w partycypacji w zyskach dla Gminy , 

oraz zatrudnienie od 40 do 50 pracowników w kasynie z pierwszeństwem zatrudnienia dla 

mieszkańców Gminy Kobierzyce. Wnoszę o pozytywne zaopiniowanie wniosku i wnoszę o 

racjonalny wybór.  

Radny Muraczewski Zenon: Kilka refleksji na temat wypowiedzi pełnomocnika ,,Golden Play”  

W tej chwili dowozimy pracowników do naszej Gminy, nie jest nam potrzebne zatrudnienie 

40 osób w Państwa firmie. Pieniądze które mogły by wpływać z firmy ,,Golden Play” to nie są 
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kwoty jakie wpływają z Castoramy czy innych podobnych firm. Osoby, które zostawiają 

pieniądze w kasynach często przez to krzywdzą swoje rodziny. Pieniądze, które dostaniemy z 

firmy ,,Golden Play” będziemy musieli oddać w dużo wyższej kwocie na rzecz rodzin 

patologicznych znajdujących się na terenie Gminy. Szanowna Rado proszę o zagłosowanie 

zgodne z własnym sumieniem, tak żeby rodziny hazardzistów nie cierpiały.  

Radna Ziomek: Panie Radny przed chwilą przegłosowaliśmy uchwałę odnośnie 10 

dodatkowych punktów sprzedaży napojów alkoholowych. W związku z tym, alkohol również 

niszczy zdrowie i doprowadza do ruiny, może nawet bardziej niż hazard. Nie mam nic 

przeciwko umiejscowieniu firmy ,,Golden Play”, ale moi mieszkańcy są przeciwni powstaniu 

kasyna na terenie Bielan Wrocławskich i będę trzymać ich stronę to jest dla mnie 

merytoryczna podstawa.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 9 głosami „za” przy jednym głosie przeciw 

i  trzech  osobach  nie biorących udziału w głosowaniu podjęła 

 

uchwałę nr VII/64/11 w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gier w 

Bielanach Wrocławskich. 

Radna Kasprzyk opuściła salę obrad. 

Ad.17. 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk: omówiła projekt uchwały.  

Radny Sala: Komisja Użyteczności Publicznej większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych, 12 głosami „za” podjęła 

 

uchwałę nr VII/65/11 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/602/10 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 22 października 2010 r. w sprawie zmiany gminnej strategii 

rozwiązywania problemów społecznych na lata 2009-2013 dotyczącej Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na rok 2011. 

 

Wróciła Radna Kasprzyk. 

 

Ad.18. 
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Sekretarz Gminy- Maria Wilk: omówiła projekt uchwały.  

Radny Sala: Komisja Użyteczności Publicznej większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 12 głosami „za” i  jednej  osobie nie 

biorącej  udziału w głosowaniu podjęła 

 

uchwałę nr VII/66/11 w sprawie zmiany uchwały Nr V/42/11 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 28 stycznia 2011 r. w sprawie zmiany gminnej strategii 

rozwiązywania problemów społecznych na lata 2009-2013 dotyczącej Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011. 

 

Ad.19. 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk: omówiła projekt uchwały.  

Radny Sala: Komisja Użyteczności Publicznej większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 12 głosami „za” i  jednej  osobie nie 

biorącej  udziału w głosowaniu podjęła 

 

uchwałę nr  VII/67/11 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego 

funkcjonowania. 

 

Ad.20. 

Sprawozdanie z działalności GCKiS w Kobierzycach za 2010 r. 

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

Sprawozdanie z działalności GCKiS w Kobierzycach za 2010 r. 

 

Ad.21. 
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Teresa Oszczyk: Przedstawiła sprawozdanie z działalności GOPS w Kobierzycach za 2010 r. 

Rana Kasprzyk: Czytając sprawozdanie z działalności GOPSU w Kobierzycach za 2010 r. 

nasunęła mi się taka refleksja, zmniejsza się liczba osób, które wymagają opieki domowej, o 

ponad 100% zwiększyła się kwota dotowania osób przebywających w domach Opieki 

Społecznej. Od pewnego czasu mówiłam między innymi o zadaniu własnym Gminy, jakim jest 

rozpatrywanie problemów zdrowotnych mieszkańców z terenu Gminy. Rozważeniu 

możliwości utworzenia domu pomocy społecznej jak również domu dziennego pobytu dla 

osób, które potrzebują opieki. Poddaję to pod rozwagę Pana Wójta i Rady Gminy. 

Rana Kasprzyk: Dziękuję Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za to że jest, 

za to że zna środowisko pomimo tego że jest osobą spoza Gminy Kobierzyce, za serce bo to 

jest praca która wymaga kwalifikacji ale przede wszystkim serca.  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: Również dziękuję Pani dyrektor jak również pracownikom  

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za serce i trud  jaki Państwo wkładają w wykonywanie 

pracy. Bardzo dobrze funkcjonuje Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej dlatego nie mam 

żadnych uwag.  

 

Głosowanie:  

 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

Sprawozdanie z działalności GOPSU w Kobierzycach za 2010 r. 

 

Ad.22. 

Raport  z realizacji Gminnego Programu przeciwdziałania Narkomanii w 2010 roku.  

 

Ad.23. 

Raport  z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2010 roku. 

 

Ad.24. 

Radna Ziomek: Chciałabym się odnieść do odpowiedzi, którą otrzymałam na swoją pisemną 

prośbę na temat umorzenia przez Prokuraturę postępowania finansowania NZOZ-u. Nie 

bardzo rozumiem co miał na myśli Pan Wójt pisząc, że zawiadomienie zostało złożone przez 

osobę prywatną. Z tego co wiem Pan Marek Arendarczyk był Radnym i jako Radny zwrócił 

uwagę na fakt niewłaściwego wydatkowania pieniędzy publicznych. Wiem również z 

protokołu z dnia 10 listopada 2010 roku, że Pan Marek Arendarczyk wnioskował o odczytanie 

całości zawiadomienia z Prokuratury ale to się nie dokonało. Wiem, że mógł wnieść w 

odpowiednim terminie zażalenie na orzeczenie prokuratury. Nie miał możliwości tego 
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zrobienia, ponieważ nie poznał podstawy prawnej umorzenia. Dziwi mnie również fakt, że 

Radni Gminy ustosunkowali się jedynie do faktu umorzenia tego śledztwa bez zapoznania się 

z jego treścią. Proszę Państwa chodzi o pieniądze publiczne nie można przyjąć faktu, że 

wszystko jest w porządku bez poznania podstawy umorzenia. Nie wiem na jakiej podstawie 

Prokuratura umorzyła śledztwo, piszecie Państwo, że nie można odczytać umorzenia ze 

względu na wrażliwe treści, skoro mogła przeczytać jedna osoba z Rady to dlaczego nie może 

tego przeczytać kolejna osoba? Nie mogę się dowiedzieć, jaka jest podstawa umorzenia, będę 

podejmować dalsze działania w tej sprawie.  

Kolejna sprawa, jaką chciałabym poruszyć, to hala sportowa w Kobierzycach. Ile wyniósł 

całościowy koszt wybudowania hali? Na ile została zawarta umowa? Czy były wnoszone 

aneksy do umowy? Proszę o odpowiedź na piśmie w tej sprawie. Ile wydaliśmy przez ostatnią 

kadencję na drogi?, sieci kanalizacyjne? na gaz? Itp. Czy Rada kiedykolwiek podjęła uchwałę 

o opłacie adiacenckiej z tytułu korzystania z infrastruktury. Żeby były budowane kolejne drogi 

dobrze było by wprowadzić opłatę adiacencką. Dlatego chciałabym wiedzieć czy taka uchwała 

Rady Gminy kiedykolwiek miała miejsce?, jeżeli tak to proszę odpowiedź na piśmie.  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: Odpowiedź będzie na piśmie tylko teraz odpowiedź w jednej 

kwestii. Prokuratura nie stwierdziła przestępstwa czy to Pani wystarczy? To jest moja 

odpowiedź. Radca Prawny powie Pani, jakie są podstawy żeby nie upubliczniać tych danych. 

Jest jedno uzasadnienie nie stwierdzono w żadnym przypadku przestępstwa.  

Radna Ziomek: Moim zamiarem było dokładne zapoznanie się z podstawą umorzenia 

śledztwa tego postępowania i zastanowieniem się czy dalsze działania powinny być podjęte 

czy nie? Nie rozumiem, co tam może być tak wrażliwego, że Pan ma tam dostęp a inni nie.  

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz: Państwo, jako Rada i Gmina macie informację o 

nieprawidłowościach z protokołów RIO, bo to one są wyznacznikiem tego, co zostało tam 

stwierdzone. RIO które, jest też organem kontroli Administracji Publicznej nie uznało z treści 

protokołów za uzasadniające podejrzenie przestępstwa i RIO nie złożyło takiego wniosku 

mimo że na organie ciąży taki obowiązek jeżeli tylko ma takie podejrzenie. Wniosek został 

złożony przez osobę prywatną. Uzasadnienie prawne jest takie, że nie stwierdzono 

przestępstwa i nic więcej z uzasadnienie nie będzie wynikało.  Przez dwie instancje było 

prowadzone śledztwo, nie wykazało ono przestępstwa, o czym została poinformowana Gmina 

w osobie organu wykonawczego Wójta.  

Radna Ziomek: Prokurator tworząc uzasadnienie podał podstawę prawną, chciałabym poznać 

artykuł na jaki się powołał ? 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz: To jest w sentencji samego postanowienia.  

Radna Kasprzyk: Nie chciałam wracać do tego tematu, bo uważam go za zamknięty, ale 

kompletnie nie zgadzam się z tym, co Pan powiedział. Bierze Pan pieniądze z określonego 
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źródła. Powiedział Pan, że Rada została poinformowana, Rada w formie uchwały 

zaakceptowała to, co postanowiła prokuratura. Proszę nie opowiadać takich rzeczy, że Rada 

została poinformowana.  

Radny Łoposzko: Chciałbym odnieść się do wcześniejszych wypowiedzi. Rada tym tematem 

zajmowała się kilka lat, nie jesteśmy maszynkami do głosowania podnosząc ręce, każdy 

głosuje ze swoim sumieniem.  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: Mieliśmy kompleksową kontrole RIO, pierwszym tematem, 

który był podjęty przez RIO to była kontrola zaleceń pokontrolnych, nie stwierdzono żadnych 

uwag w tym temacie.  

Radna Ziomek: Czytałam protokół RIO, chciałabym również przeczytać zalecenia 

pokontrolne, bo do tej pory nie mogę znaleźć ich na stronie. Z protokołu RIO wynika, że miał 

Pan obowiązek rozwiązać umowę z firmą NZOZ ,,Twój Lekarz” , która była bardzo 

niekorzystna dla Gminy. Jak się okazuje ta umowa do dnia dzisiejszego nie została 

rozwiązana, ponieważ jej rozwiązanie jest również nie korzystne dla Gminy. W związku z tym 

nie bardzo rozumiem jak można podpisywać umowę z firmą raz niekorzystną dla Gminy a z 

drugiej strony nie można jej rozwiązać, bo jest to nie korzystne, stąd też moje zainteresowanie 

tym tematem.  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: Zalecenia dotyczyły próby rozwiązania umowy, co wiązało 

się z odszkodowaniem. Myślę, że te sprawy zostały uregulowane.  

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz: RIO nakazało doprowadzić do udzielania zamówień 

w określonym trybie. Ponieważ umowa była zawarta na okres kilku lat z firmą NZOZ ,,Twój 

Lekarz” Gmina miała dwa wyjścia, albo zerwać umowę i narazić się na straty, albo umowa 

będzie formalnie wiązała ale nie będzie realizowana.  

Radna Ziomek: Reprezentuje Pan Wójt taki urząd i powinien Pan zwracać szczególną uwagę 

na wydawane publiczne pieniądze w związku z tym ja uważam tą sprawę za niezamkniętą.  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Rada Gminy nie podejmowała uchwały o 

przyjęciu postanowienia, tylko przyjęła oświadczenie. W momencie, kiedy Rada przyjmowała 

oświadczenie Pani jeszcze nie była Radną, a opublikowane oświadczenie zostało w momencie 

kiedy była Pani Radną i to jest ta rozbieżność.  

 

Ad.25. 

brak 

Ad.26. 

Radna Kasprzyk: Proszę żeby protokół z z Sesji Rady Gminy Kobierzyce był dostępny w czasie 

odbywania się komisji przed Sesją, żeby mógł być spokojnie odczytany przez Radnych przed 
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głosowaniem. Mieliśmy ostatnio Komisję Rewizyjną i tam padły zapytania członków Komisji, 

natomiast odpowiedzi Pana Wójta złożono na moje ręce. Kolejna sprawa, odbyły się wybory 

sołtysów, myślę, że od nas wszystkich należą się podziękowania za wieloletnią pracę tym 

sołtysom, którzy zakończyli kadencję jak również przewodniczącemu sołtysów Panu Smole. 

Chciałabym również podziękować za wieloletnią współpracę z radcą prawnym Panią 

Pawęzowską – Klebaniuk, która służyła swoją bezstronną pomocą.  

Radny Muraczewski Wiesław: Chciałbym się odnieść do zapytań Pani Radnej Ziomek na 

temat ściągalności opłat adiacenckich i z tytułu budowy mediów. W 2004 roku taka 

ściągalność była przy okazji budowy ul. Ogrodowej w Bielanach Wrocławskich i to właśnie z 

tego miejsca wpływało najwięcej wniosków do SKO o unieważnienie opłat z tytułu budowy 

mediów. Nie wydaje mi się żeby mieszkańcy w Bielanach Wrocławskich byli zadowoleni jakby 

się dowiedzieli o kolejnych opłatach adiacenckich.  

Sekretarz Gminy- Maria Wilk: Szanowni Państwo, klika słów na temat rekrutacji dzieci do 

przedszkoli w roku szkolnym 2011-2012. Szczegółowe procedury ukarzą się w poniedziałek na 

stronie internetowe Urzędu.  

Radna Regulska: Zrobiona została ul. Wrocławska z Kłodzką, wygląda to pięknie, mam 

pytanie co z ruinami stojącymi przy ul. Wrocławskiej i Kłodzkiej? Kolejna sprawa dotyczy 

działki pomiędzy tzw. ,,Pekinem i Czworakami”? Czy wiadomo jak ta działka będzie 

zagospodarowana?  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik: W kwestii ruin przy ul. Kłodzkiej i Wrocławskiej nasze 

działanie w tym kierunku może być wyłącznie takie, że występujemy z wnioskiem do 

Powiatowego Inspektora nadzoru budowlanego i on wszczyna postępowanie.  

Radna Kasprzyk: Prośba do Pana Przewodniczącego o to, żeby sprawy dotyczące 

miejscowości załatwiane były na komisjach ewentualnie osobiście, ponieważ Wójtowie i 

pracownicy merytoryczni są dostępni. Sesja jest po to żeby ważne sprawy dla Gminy były 

rozpatrywane, chyba, że te rzeczy, o które Radny prosi nie są spełniane.  

 

Ad.27. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec : Zamykam  VII  Sesję Rady Gminy. 

 

 


